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یادداشت

۲۸ سال خدمت در سندیکا

با عرض سلام و احترام خدمت همه عزیزان و مدیران ارجمند صنعت لوله و 
پروفیل فولادی کشور و تشکر ویژه بابت فرصتی که در اختیار بنده قرار گرفت 
تا از زحمات و پیگیری های اعضای محترم هیات مدیره و دبیر محترم سندیکا 
که درجهت نیل به اهداف تشکل و مطالبات اعضای سندیکا تمامی سعی و 

کوشش خود را مبذول نمودند داشته باشم.

در ابتدا جا دارد یادی کنیم از همه ی رفتگان علی الخصوص درگذشتگان از 
این صنعت که بنیانگذاران و اعضای هیات مدیره این سندیکا بودند ازجمله : 
مرحوم عبدالرسول کشمیری از شرکت سپافیل، مرحوم قلی زاده از شرکت 
گیوار، مرحوم ابراهیم شاکری از شرکت سپنتا تهران، مرحوم سیدعلی قاضی 
عســکر از پروفیل آســیا، مرحوم محمد قنبری از شــرکت فولادگســتر آتنا و 
دیگر عزیزانی که پس از ســالها تلاش در راه اعتلای این سندیکا به دیار باقی 

شتافتند.

از دهه هفتاد تاکنون که افتخار خدمت در این تشکل وزین را دارم همواره 
شاهد سعی و تلاش اعضای هیات مدیره سندیکا ادوار در جهت رفع نیازهای 
واحدهای عضو بــه مواد اولیــه و تلاش مجدانــه بمنظور رفــع موانع تولید 
وتلاش در راستای بهبود کیفی محصولات و پیگیری پیرامون همچنین حذف 

عوارض غیر مرتبط با صنعت بودم. 

در این دوره نیــز با توجه بــه تحولاتی که در ســطح دولــت و وزارتخانه ها 
ایجاد شد شــاهد حضور نیروهای جوان در مناصب دولتی و مدیریت های 
ارشد بودیم  که متناســب با فضای نهادهای بالادستی ترکیب هیات مدیره 
و دبیر محترم سندیکا از اعضاء جوان و متخصص در کنار اعضاء باتجربه و 
پیشکسوت و همچنین جمعی از مدیران ارشد واحدها، وجه تمایز این دوره 
هیات مدیره ســندیکا بود که  در نتیجه آن شاهد بســیاری تحولات و ارتقاء 
سطح تعاملات با طرف دولت و اثرگذاری بیشتر بر تصمیمات مدیران ارشد 

دولتی بودیم.

همچنین با توجه به ســالها خدمت رسانی به اعضاء ســندیکا با توجه به 
شناختی که از چالش های کلان و عمومی سندیکا داشتم سعی کردم آنها را 

در اختیار دبیر محترم سندیکا قرارداده
همچنین با تدبیر و تعامل دبیر و هیات مدیره محترم فضای سندیکا در 
دوره ای که گذشــت توام با آرامش، ثبات  وهمدلی بود که همین امر کمک 

شایانی به پیشبرد اهداف و ماموریت های محوله نمود.
 

 فرصت را مغتنم شــمرده و از کلیه اعضای هیات مدیره سندیکا از ابتدای 
تاســیس تاکنون قدردانی نموده و آرزوی ســلامتی و موفقیت برای ایشــان 
داشته باشم و از همه اعضاء و مدیران محترم عامل استدعا دارم سندیکا را 

خانه صنفی خود بدانند و هیات مدیره های منتخب خود را یاری فرمایند.
 در پایان امیــد دارم همانطور که در قانون بهبود کســب و کار آمده اســت 
شاهد حضور فعال و موثر تشــکلهای تخصصی در جلســات تصمیم گیری 

باشیم تا از اتلاف عمر و سرمایه های ملی کشورمان جلوگیری شود.
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